
                                               P r o t o k ó ł   Nr XII/07

 z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 18 października 2007r. w godz. od 900 do 1230.

 I. Otwarcie.
                 Otwarcia XII sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch
    informując, że na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy 14, co stanowi
    kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.
    Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.
    Nie przybył na sesję radny Szczepan Szymczak.
    Przewodniczący powitał przybyłych na sesję: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy,
    Skarbnika Gminy, kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, przedstawiciela
    Policji - kierownika  Dzielnicowych w Jarocinie, sołtysów oraz redaktorów
    Gazety Jarocińskiej  i Życia  Jarocina.
    Lista obecności sołtysów stanowi załącznik do protokołu.
    Nie przybył na sesję sołtys Janusz Sierański.
    Kierownik Dzielnicowych  - asp.  sztab. Mariusz Krawczyk poinformował, że

od 1 września 2007r. zmieniono strukturę organizacyjną policji na terenie powiatu.
Powołano Rewir Dzielnicowych  w Jarocinie i dwa Zespoły Dzielnicowych w Kotlinie i
w Jaraczewie.
W skład Zespołu Dzielnicowych w Kotlinie wchodzą mł. aspirant Jarosław Żebrowski i
mł.  aspirant Marek Nowakowski.
W dniach od poniedziałku do piątku w godz. od 1400 do 1500 pełniony jest dyżur w
siedzibie Zespołu w Kotlinie.
Kierownik Dzielnicowych poinformował, że spełnią się oczekiwania mieszkańców
Kotlina i patrol dodatkowo funkcjonujący w tej chwili w gminie Jaraczewo zostanie
przeniesiony w pewnym momencie do Kotlina i spełni swoje zadanie.

II. Przedstawienie porządku obrad.
                Przewodniczący Rady zawnioskował o uzupełnienie porządku obrad o punkt
 " 10. Podjęcie opinii o wniosku Wójta Gminy  o dofinansowanie budowy drogi".
Punkty  kolejne porządku obrad przesłanego radnym otrzymałyby kolejno punkty: 11,
12 i 13.
Za uzupełnieniem porządku obrad  głosowało 14 radnych.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XI

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Ocena skuteczności przyznawania zasiłków z pomocy społecznej.
8. Zapoznanie się z potrzebami w zakresie pomocy społecznej.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

- określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości i opłaty targowej,
- zwolnień w podatku od nieruchomości,
- opłaty od posiadania psów,
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- rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla
      nauczycieli  korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu
      przyznawania tych świadczeń,
- regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów,
- zawiadomienia Sekretarza Gminy Kotlin  o obowiązku złożenia oświadczenia

lustracyjnego,
- zawiadomienia Skarbnika Gminy Kotlin o obowiązku złożenia oświadczenia

lustracyjnego,
- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok,
- zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na

przedsięwzięcie pn. " Rozbudowa istniejącej oczyszczalni ścieków w
miejscowości  Wyszki".

10. Podjęcie opinii o wniosku Wójta Gminy o dofinansowanie budowy drogi.
11. Wolne głosy i wnioski.
12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
13. Zamknięcie obrad.
Przedstawiony porządek obrad przyjęty został jednogłośnie 14 głosami "za".

  ad. 3  Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy.
              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię Komisji odnośnie protokołu z poprzedniej sesji Rady informując, że zawiera on
prawidłowy zapis przebiegu sesji, wnosząc o przyjęcie protokołu.
Protokół przyjęty został jednogłośnie 14 głosami "za".
Protokół wyłożony został do wglądu.

ad. 4 Interpelacje.
             Interpelacje i wnioski zgłosili:
Radny Jerzy Szymczak wnioskował o ujęcie w planie inwestycyjnym na 2008 rok
budowy chodnika przy ul. Poznańskiej łączącego ulice 15 Sierpnia, 3 Maja, 11
Listopada i Powstańców Wlkp.
Radny uzasadnił wniosek tym, że chodnik ten w znacznym stopniu przyczyni się do
wzrostu bezpieczeństwa przechodzących tym odcinkiem chodnika mieszkańców, a w
szczególności dzieci z tych ulic. Chodnik ten przy odpowiedniej szerokości mógłby
zdaniem radnego spełniać rolę ścieżki rowerowej.
Radny Stefan Taczała zgłosił wniosek o:
- budowę chodnika od Szkoły Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie do
  posesji Pana Orpla,
- wycięcie topoli przy drodze w Parzewie na wysokości Szkoły Podstawowej
  w  Sławoszewie z siedzibą w Parzewie,
- naprawę jezdni na drodze Parzew - Sierszew  na mostku, w którym to miejscu
  ponownie utworzyła się wyrwa, stwarzając niebezpieczeństwo dla użytkowników
  drogi,
- naprawę drogi w Parzewie na łuku  na wysokości pałacu, gdzie znajduje się wyrwa.
  Prace w miejscu tym zostały rozpoczęte i do tej pory nie zakończone.

ad.5  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
         XI sesji.
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              Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym  brał
udział w  spotkaniu z Syndykiem Masy Upadłościowej Rolniczej Spółdzielni
Produkcyjnej w Kotlinie w sprawie dalszej dzierżawy gruntów pod deszczownię na czas
do ukończenia rozbudowy oczyszczalni  ścieków w Wyszkach.
Obecny był na sesji Rady Powiatu w Jarocinie.
Brał udział w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej.
Uczestniczył wspólnie z Wiceprzewodniczącym Rady i Przewodniczącym Komisji
Oświaty w uroczystości z okazji 120 lecia  powstania  Powiatu  Jarocińskiego.
Poza tym Przewodniczący był na rozpoczęciu XII Festiwalu Solistów i Zespołów
Akordeonowych w Kotlinie.
Brał także udział w wieczornicy w Gimnazjum w Kotlinie z okazji Dni Papieskich.
Przewodniczący uczestniczył w posiedzeniach obu stałych komisji Rady oraz w
przygotowaniu materiałów sesyjnych.
             Następnie Przewodniczący Rady złożył informację na temat analizy oświadczeń
majątkowych radnych.
Przewodniczący poinformował Radę, że wszyscy  radni  w terminie złożyli
oświadczenia majątkowe na dzień 31 grudnia 2006r. i wg Jego oceny nie ma  w nich
nieprawidłowości.
Informacje Przewodniczącego przyjęto bez uwag.

ad.6  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz
         z wykonania uchwał Rady.

               Sprawozdanie złożone przez Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady, z
wydanych w okresie międzysesyjnym zarządzeń oraz informacja na temat analizy
oświadczeń majątkowych złożonych przez Sekretarza, Skarbnika i  kierowników
jednostek organizacyjnych Gminy  według stanu na dzień 31 grudnia 2006 roku stanowi
załącznik do protokołu.
               Wójt poinformował  o przekazaniu placu budowy na rozbudowę oczyszczalni
ścieków w Wyszkach.
Następnie  poinformował o:

- uczestniczeniu w sprawdzeniu drożności kanału melioracyjnego w Twardowie,
co spowodowane było postępowaniem administracyjnym,

- spotkaniu z zastępcą komendanta Policji w Jarocinie o możliwości zakupu
samochodu dla Policji w styczniu 2008 roku,

- spotkaniu z prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w
Kotlinie w sprawie podpisania porozumienia dotyczącego płacenia czynszu za
lokal w bloku Spółdzielni, za który to lokal czynszu nie opłaca lokatorka z
wyrokiem eksmisyjnym, a Gmina nie dysponuje lokalem zastępczym,

- podpisaniu aktu notarialnego na sprzedaż budynku wraz z gruntem  Pani
Marciniak  w Parzewie,

- dwukrotnym pobycie w Poznaniu w NFOŚi GW skąd Gmina uzyskała
preferencyjną pożyczkę na kwotę 1.800 tys. zł z przeznaczeniem na rozbudowę
oczyszczalni ścieków w Wyszkach,

- spotkaniu z Syndykiem Masy Upadłościowej RSP Kotlin w sprawie co najmniej
półrocznego użytkowania gruntów  pod oczyszczalnią  w Kotlinie,

- spotkaniu z prezesem Zakładu Gospodarki Odpadami w Jarocinie w sprawie
wejścia na teren gminy Kotlin ze zbiórką odpadów i wejściem z selektywną
zbiórką odpadów we wsi Wola Książęca,
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- udziale  na zaproszenie Marszałka Województwa Wielkopolskiego w spotkaniu

wójtów i burmistrzów w sprawie wyboru przedstawicieli samorządu do komitetu
sterującego związanego ze środkami europejskimi,

- spotkaniu z nauczycielami z okazji  Dnia Edukacji Narodowej,
- spotkaniu ze Starostą Jarocińskim jakie odbyło się w Urzędzie Gminy na prośbę

Starosty dotyczącym ułożenia programu budowy dróg w powiecie jarocińskim,
- uczestniczeniu w wieczornicy w Gimnazjum w Kotlinie z okazji święta Patrona

Szkoły - Papieża Jana Pawła II oraz obecności na organizowanych także przez
Gimnazjum  biegach z tejże okazji.

              Wójt poinformował o posiedzeniu komisji do spraw przydziału nagród dla
nauczycieli. Nagrody organu prowadzącego  po 1600,- zł  otrzymali dyrektorzy:
Gimnazjum w Woli Książęcej, Szkoły Podstawowej w: Woli Książęcej  i
Sławoszewie oraz wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Kotlinie i dyrektor
Przedszkola Publicznego.
Poinformował również o wręczeniu 7 nauczycielom gratulacji w związku z
uzyskaniem awansu na wyższy stopień nauczycielski.
               Wójt poinformował także o zakupie przez Gminę 8650 szt. drzewek.
                Następny temat poruszony przez Wójta, to przetargi.
Wójt poinformował o pracy komisji przetargowej, która " męczy się" z przetargiem
na budowę ulicy Matejki,  o ogłoszeniu na stronie internetowej Gminy
postępowania przetargowego  na montaż oświetlenia ulicznego w poszczególnych
miejscowościach oraz o unieważnieniu przetargu na budowę studni głębinowej w
Kotlinie.
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag.

ad.7 Ocena skuteczności przyznawania zasiłków z pomocy społecznej.
              Przewodniczący Rady Gminy informując, że temat ten wnikliwie został
omówiony  na posiedzeniach komisji Rady,  poprosił przewodniczących tych komisji
o przedstawienie opinii  w tej sprawie.
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Przeciwpożarowej  - Stefan Taczała  i Przewodniczący Komisji Planu
Gospodarczego, Budżetu i Finansów - Zdzisław Wodniczak przedstawili pozytywną
opinię odnośnie skuteczności przyznawania zasiłków z pomocy  społecznej  jak i
projektów uchwał będących w porządku obrad.
Następnie Przewodniczący Rady zachęcał do dyskusji.
Sołtys Marian Żurek zadał pytanie - czy pomoc w formie darów jaką otrzymują dane
osoby jest skoordynowana, bowiem słyszy się głosy, że można otrzymać dary z
czterech źródeł?
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, iż osoby na
listach nie powinny się powtarzać, ponieważ listy osób korzystających z pomocy są
weryfikowane przez Ośrodek.
GOPS nie ma wpływu na pomoc udzielaną przez Caritas.
Ewentualnie, nazwiska mogły się powtarzać wyjaśniła kierownik Ośrodka przy
pomocy z PCK jaką otrzymują rodziny wielodzietne.
Rada Gminy pozytywnie oceniła skuteczność przyznawania zasiłków z pomocy
społecznej.
Sprawozdanie z działalności GOPS za okres od 1 stycznia do 30 września 2007r.
stanowi załącznik do protokołu.
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ad.8  Zapoznanie się z potrzebami w zakresie pomocy społecznej.
               Projekt  planu  wydatków Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na 2008
rok szczegółowo przedstawiła na posiedzeniach Komisji Rady kierownik Ośrodka, o
czym  poinformował Przewodniczący Rady.
Do projektu nie wniesiono uwag.
Projekt planu wydatków stanowi załącznik do protokołu.

ad.9  Rozpatrzenie  projektów uchwał.
              Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:
1) w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości i opłaty

targowej.
Uchwała Nr XII/45/2007 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".

2) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
Uchwała Nr XII/46/2007 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".

3) w sprawie opłaty od posiadania psów.
                               Wójt wyjaśnił, że do tej pory obowiązywał podatek od posiadania
               psów. Ustawodawca zmienił  przepis i od 2008 roku Rada może wprowadzić
               opłatę od posiadania psów.

W poprzednich latach Rada Gminy zwalniała z podatku od posiadania pierwszego
psa, bowiem przyświecało myślenie, że w zamian za podatek właściciele będą
szczepić psy. Okazało się jednak, że na 2000 psów w gminie zaszczepionych jest
15%.
Ustawodawca umożliwia wprowadzenie opłaty i podniósł kwotę opłaty z 53,21 zł
do 100,00 zł. za psa.  Opłaty od posiadania psów nie pobiera się tylko od:
podatników podatku rolnego, osób w wieku powyżej 65 lat przy samodzielnym
prowadzeniu gospodarstwa domowego oraz osób ze znacznym stopniem
niepełnosprawności - informował Wójt.
Ponieważ  nieskuteczne było do tej pory zwolnienie- mówił Wójt, to proponuje
się zwiększenie stawki od 1 psa z 30,- zł (stawka w 2007 roku od drugiego psa w
gospodarstwie  domowym)  do 50,-zł za pierwszego psa  i od drugiego i każdego
następnego z 35,- zł do 60,- zł.
Wójt poinformował, że na posiedzeniach komisji Rady wywiązała się dyskusja
kto ma z naszym społeczeństwem zadrzeć. W uchwale proponuje się sołtysów
jako inkasentów opłaty. Głównie chodzi o to, kto ma sporządzić listę osób
posiadających psy. Zdaniem Wójta część społeczeństwa może być oburzona
wprowadzeniem opłaty, ale wydaje się , że nie będzie żadnej tragedii i dojdzie do
tego, że ludzie sami będą podawali kto ma psy.
Dalej Wójt tłumaczył, że jeżeli nieskutecznym działaniem ze strony Gminy było
zwolnienie od podatku, to spróbować należy naliczyć opłatę i to może odniesie
skutek i zmniejszy się liczba wałęsających psów. Wójt przypuszczał, że na wiosnę
może być dużo psów wypuszczonych, ale zostaną raz wyłapane i będzie spokój.
Wójt mówił o interwencjach w sprawie psów wałęsających się  i konieczności
uporządkowania sprawy w tym zakresie.
Wójt podkreślił, że dobre zamiary ze strony Rady i zwolnienie z podatku w każdej
posesji 1 psa, a u rolników 2 psów nie przyniosło oczekiwanych skutków tj.
lepszego pilnowania psów i zaszczepienia  psów.
Jeżeli Rada zechce, to opłaty można nie wprowadzać w ogóle - powiedział Wójt.
Dyskusja.
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Rady Krzysztof Szyszka wnioskował o zwolnienie 1 psa  na posesji, uzasadniając,
że pies chroni posesję i do tej pory 1 pies w posesji był zwolniony od podatku.
Wniosek radnego Szyszki poparł radny Radosław Wałkiewicz, który proponował
przeprowadzenie kontroli odnośnie szczepień psów.
Za zwolnieniem 1 psa w posesji wypowiedziała się również sołtys Maria Łuczak.
Sołtys wyjaśniła, że właściciele psów sami wpisują ilość posiadanych psów i
podpisują się pod tym. Sołtys uzasadniała  konieczność zwolnienia z opłaty tym,
że wieś nie jest bogata, a za naliczenie opłaty, to sołtysi jako pierwsi będą
"obrywać"
Przewodniczący Moch wyjaśniał, że ustawodawca nie przewiduje zwolnień z
opłaty. Przewodniczący zaproponował wypośrodkowanie stawek i uchwalenie ich
w wysokości: 30,- zł od  pierwszego psa i 40,- zł od drugiego psa.
Radny Szyszka wnioskował w dalszym ciągu o nie uchwalanie opłaty od
pierwszego psa, tłumacząc, że wzrósł już uchwalony podatek od nieruchomości, a
podatek od garaży jest duży.
Sołtys Marian Żurek powiedział, że problem jest trudny. Społeczeństwo można
skłócić szybko. Jego zdaniem liczba psów wałęsających się, wyrzucanych z
samochodów   wzrasta w okresie wakacji. Dalej mówił, że więcej dba się o
zwierzęta niż ludzi. Sołtys wypowiedział się za przeprowadzeniem kontroli
odnośnie szczepień psów i zwolnieniem z opłaty tak jak było dotychczas.
Radny Dariusz Józefiak wnioskował  o nie podejmowanie uchwały w sprawie
opłaty w dniu dzisiejszym  i przedyskutowanie tematu jeszcze raz  na komisjach.
Radny Józefiak  przychylił się do proponowanej przez Przewodniczącego Rady
stawki 30,- zł  za 1 psa i egzekwowaniem szczepień. Dalej jednak powiedział, iż
ma mieszane uczucia i byłby za zwolnieniem jednego psa na posesji.
Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż należy albo wprowadzić opłatę albo nie
wprowadzać , bowiem ustawa  mówi, że Rada może wprowadzić.
Radny Józef Szymendera powiedział, że puszczenie wszystkiego na żywioł, bez
opłaty jest bardzo ryzykowne.  W niektórych posesjach mówił radny jest po 7
psów. Pytał - kto weźmie odpowiedzialność za pogryzienie przez psa?
Radny Jerzy Szymczak  w swojej wypowiedzi przychylił się do wniosku Wójta o
wprowadzenie opłaty. Radny stwierdził, że psy, które mają pilnować posesji,
wieczorem są wypuszczane. Radny dał przykład wsi Kotlin gdzie jest 350 psów, a
szczepionych jest 70. Radny wnioskował o kontrolę szczepień.
Zdaniem sołtys Teresy Smolińskiej  weterynarz szczepiąc psy powinien iść od
posesji do posesji, a nie szczepić w ustalonych punktach.
Sołtys Maria Łuczak  mówiła, iż należy inaczej patrzeć na wieś i inaczej na bloki
gdzie też są psy.
Przewodniczący Rady Gminy  stwierdził, że nie da się pełnić funkcji radnego czy
sołtysa, nie narażając się. Jego zdaniem to sołtys powinien żądać dowodu
szczepienia psa.
Nie zgodził się z tą wypowiedzią radny Szymczak twierdząc, że sołtys nie ma
takiego uprawnienia, aby okazywać mu zaświadczenie szczepienia psa.
Radna Zofia Antczak wnioskowała o uchwalenie opłaty w wysokości 10,- zł.
Przewodniczący Rady zaproponował uchwalenie opłaty w wysokości  30,-  zł za 1
psa , 40,- zł za 2 psa lub  w ogóle nie uchwalania opłaty.
Radny Szyszka  prosił o 5 minutową  przerwę.
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.
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Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o odstąpienie od
dalszego rozpatrywania projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.
Za wnioskiem  głosowało 13 radnych,  1 radny wstrzymał się od głosu.
Radny Grzegorz Warmuz wnioskował, aby temat opłaty przedyskutować
ponownie , ale na połączonym posiedzeniu komisji Rady.

    4)  w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla
     nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej  oraz warunków i sposobu
     przyznawania tych świadczeń.
     Uchwała Nr XII/47/2007 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".

         5)  w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów.
              Uchwała Nr XII/48/2007 podjęta została jednogłośnie 14 głosami  "za".

6) w sprawie zawiadomienia Sekretarza Gminy Kotlin o obowiązku złożenia
      oświadczenia lustracyjnego.
      Uchwała Nr XII/49/2007 podjęta została jednogłośnie 14 głosami  "za".
7) w sprawie zawiadomienia Skarbnika Gminy Kotlin o obowiązku złożenia
      oświadczenia lustracyjnego.
      Uchwała Nr XII/50/2007 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".
8) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.

Uchwała Nr XII/51/2007  podjęta została  jednogłośnie 14 głosami "za".
9) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na
      przedsięwzięcie  pn. " Rozbudowa istniejącej oczyszczalni ścieków
      w miejscowości  Wyszki".
     Uchwała Nr XII/52/2007 podjęta została  jednogłośnie 14 głosami "za".
Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

ad.10  Podjęcie opinii o wniosku Wójta Gminy o dofinansowanie budowy drogi.
             Wójt mówił, że tradycją jest, że Gmina  poszukuje pieniędzy. Od Marszałka
Województwa  Gmina może otrzymać 105 tys. zł na 1 km  budowanej drogi
rolniczego wykorzystania.
Wniosek o środki należy złożyć do 30 października 2007r.
Na posiedzeniach komisji Rady dyskutowano na budowę której drogi wystąpić o
środki.
Mając na uwadze uchwalony Wieloletni Plan Inwestycyjny  dyskutowano  o dwóch
drogach:
1) Wola Książęca - Wysogotówek w dwóch wersjach:
- 650 mb z Wysogotówka do P.Kaczmarka, plus 1.200 mb od P. Kaczmarka
      do Woli  Książęcej - łącznie 1,850 mb,
- 650 mb plus 550 mb  do Poniatówki - łącznie 1200 mb,

2) Twardów Róża - Racendów do folwarku  - 1450 mb.
Wójt wyjaśnił, że nie może  zaproponować budowy drogi Wyszki - Magnuszewice,
bowiem nie ma na nią dokumentacji geodezyjnej. Droga ta fizycznie  leży w innym
miejscu niż jest wykazana geodezyjnie. Gmina zleciła wykonanie dokumentów  na
dokonanie zamiany gruntów, ale na dzień dzisiejszy dokumentów tych nie posiada.
Dyskusja:
Radny Wałkiewicz wnioskował o budowę drogi  Wola Książęca - Wysogotówek,
uzasadniając to  tym, że z drogi korzystają dzieci chodzące do szkoły i droga tą
mógłby jechać autobus szkolny oszczędzając kilometrów. Poza tym, przy drodze tej
jest 5 budynków i z drogi tej korzysta wielu rolników.
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Radny Sitnik wnioskował o budowę drogi Racendów - Twardów  uzasadniając, że
droga  ta też jest drogą transportu rolniczego, a jej budowa planowana była  w
ubiegłej kadencji, jednak wyprzedziła ją droga Kotlin - Twardów.
Radny Zdzisła Wodniczak wnioskował za drogą Twardów  - Racendów,
uzasadniając, że jest to droga transportu rolniczego. Co do drogi w Woli Książęcej
radny Wodniczak powiedział, że raczej byłby za połączeniem do Poniatówki.
Głosowanie nad wyborem drogi:
1) Wola Książęca  - Wysogotówek:  "za" - 6 radnych,
2) Racendów - Twardów  "za"  - 6 radnych.
Wstrzymało się od głosowania 2 radnych: Józefiak i Warmuz.
Po głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę.
Po przerwie ponownie przystąpiono do głosowania.
Za budową drogi Wola Książęca - Wysogotówek głosowało 6 radnych i za budową
drogi Twardów - Racendów głosowało 6 radnych . Radni: Józefiak i Warmuz
wstrzymali się ponownie od głosowania.
Przewodniczący Rady stwierdził, że wobec tego brak jest opinii Rady  o wniosku
Wójta Gminy  o dofinansowanie budowy drogi.

   ad.11  Wolne głosy i wnioski.
             Wnioski złożyli:
Radny Skowron wnioskując o obcięcie suchych gałęzi lip i ścięcie 2 lip suchych
rosnących przy ul. Teodorowskiej.
Sołtys Łuczak wnioskowała o ścięcie topoli przy drodze Magnuszewice Parcele za
boiskiem sportowym i naprawienie w tym miejscu drogi gdzie są wyboje.
Sołtys pytała - czy Gmina zdąży wybudować w tym roku drogę na Pędzewie?
Radny Józefiak wnioskował o: wyczyszczenie Lubianki, budowę chodnika do
Szkoły w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie oraz budowę chodnika w Sławoszewie
od posesji  nr 27 do kościoła. Radny poinformował, że wnioski o budowę chodników
złożył do 30 września br. w Powiecie.
Sołtys Stefaniak  wnioskował o przełożenie chodnika w Wyszkach przy autokomisie
i wykoszenie rowów przy drodze Wyszki - Magnuszewice.
Sołtys Żurek wnioskował o: wyczyszczenie Lutyni i wykoszenie trawy i krzaków w
pasie po kolejce wąskotorowej od Woli Książęcej do Twardowa.
            Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Józef
Szymendera informując Radę o kontroli jaką przeprowadziła Komisja  Rewizyjna w
zakresie działalności świetlic wiejskich. Skontrolowano wszystkie komitety
świetlicowe oprócz Domu Strażaka w Kotlinie. Nie kontrolowano stanu kasy i kont.
Kontrolowano organizację i wykorzystanie świetlic.
Przewodniczący Komisji poinformował o utrudnianiu  przez Zarząd OSP w Kotlinie
przeprowadzenia kontroli w Domu Strażaka w Kotlinie. O terminie kontroli
dwukrotnie poinformowano z  wyprzedzeniem członków Zarządu OSP jednak nikt z
członków Zarządu nie przybył. W ubiegłym tygodniu przedstawiciel Zarządu tej
jednostki zaproponował termin kontroli na sobotę godz. 1600, ale na ten termin nie
wyraziła zgody Komisja, bowiem powiadomiono jednego z członków Komisji dwa
dni przed kontrolą.
Przewodniczący Komisji poinformował również o artykule  jaki ukazał się w Życiu
Jarocina, w którym ze strony prezesa  Zarządu  OSP Kotlin  pod adresem Komisji
Rewizyjnej padały słowa obraźliwe.
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ad.12 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na
           poprzedniej sesji.

               Wójt udzielił odpowiedzi na wnioski zgłoszone w dniu dzisiejszym
informując, że:
- wniosek o budowę chodnika przy ulicy Poznańskiej jest bardzo na czasie,

bowiem niedługo zrealizowany zostanie wieloletni wniosek o budowę drogi,
chodnika i świateł w Wyszkach,

- o  naprawę drogi Parzew - Sierszew  skierowane zostanie pismo do Zarządu
Dróg Powiatowych w Jarocinie i w Pleszewie,

- Gmina przystąpi do wycinki  i przycięcia lip przy ul. Teodorowskiej,
- droga na Pędzewie - dokumentacja jest opracowana, koszt netto wynosi  60 tys.

zł i przetarg będzie w tych dniach ogłoszony,
- o wyczyszczenie Lubianki i Lutyni  wysłane zostanie pismo do Wojewódzkiego

Zarządu Melioracji,
- budowa chodnika w Sławoszewie - radny Józefiak złożył wniosek do Powiatu w

tej sprawie, a Wójt w tej sprawie rozmawiał będzie ze Starostą,
- o wykoszenie rowu przy drodze Wyszki - Magnuszewice i przełożenie chodnika

przy tej drodze Gmina wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych,
- wykoszenie pasa po kolejce wąskotorowej z Twardowa do Woli Książęcej - nie

wiadomo czy Gmina zdąży ,
- sprawy OSP w Kotlinie o której mówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Wójt postanowił nie komentować. Poinformował tylko, że z niektórymi
działaczami współpracuje od 25 lat i stracił jakąkolwiek reakcję na to co mówią
i robi swoje.  Nie ulega wątpliwości - mówił Wójt, że po poprzednim Zarządzie
OSP wiele spraw poukładać trzeba i wizyta Komisji Rewizyjnej w tym temacie i
akurat w Kotlinie jest niezbędnie potrzebna.

                 Następnie Wójt odniósł się do głosowania nad wnioskiem o
dofinansowanie budowy drogi rolniczego wykorzystania, stwierdzając, że nie
rozumie czegoś z obrad tej sesji.
Pojmie jak mówił sprawę opłaty od psów, bowiem rozumie, że radny niechętnie
podejmuje decyzje najsłuszniejsze, do których jest przekonany, najsłuszniejsze
ekonomicznie, ale nie podejmie ich, bo mógłby  się narazić swoim wyborcom. Jest to
logiczne postępowanie radnego - przyznał Wójt.
Natomiast opinii o wniosku Wójta o pieniądze z zewnątrz  nie pojmie. Wójt
oświadczył, że dróg tych nie zaproponuje do budżetu na 2008 rok. Wójt przyznał, że
zamierzał w 2008 roku zbudować ponad 3 km dróg, a Rada  w dniu dzisiejszym
zablokowała to.
Wójt wyliczył, że uszczuplono budżet Gminy na 35 tys. zł  na opłacie od psów i 85
tys. zł  środków od Marszałka. Wójt prosił radnych, aby się zastanowili co robią, bo
niezależne jest z jakiej się jest opcji , czy regionu.
Wójt przyznał, że pozyskanie środków z zewnątrz polega na dużym trudzie.
Wójt przyznał, że nie spodziewał się takiego głosowania i że nie oczekuje, że radni
będą  wciskać dwa hamulce na Jego działania.
               Odpowiadając na wniosek z poprzedniej  sesji w sprawie  przepełnionych
autobusów w godzinach rannych na trasie Pleszew - Jarocin Wójt powiedział, iż
obserwując autobusy nie widać stojących dzieci w autobusach.
Radny Szyszka wyjaśnił, że autobus ten jedzie z Kotlina przez Magnuszewice i tam
dzieci pozostawały.
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Sołtys  Magnuszewic  poinformowała, że dzieci są zabierane, z tym, że w autobusie
jest ścisk.
Sołtys Wyszek poinformował, że jeden autobus jedzie bezpośrednio z Kotlina przez
Wyszki i zabiera młodzież i nie ma problemu z dojazdem.
Sołtys Stefaniak zadał pytanie - kiedy budowana będzie droga Wyszki -
Magnuszewice?
Wójt odpowiedział, że jest to droga mająca 850 mb i jest najłatwiejsza do zrobienia.
Sołtys Łuczak wnioskowała o ułożenie rur i zasypanie rowu przy drodze
Magnuszewice- Wyszki Góry od strony Magnuszewic.
               Następnie głos zabrał radny Taczała zgłaszając wniosek o powtórzenie
głosowania w sprawie wyrażenia opinii o wniosku  Wójta o dofinansowanie budowy
drogi rolniczego wykorzystania.
Wniosek radny uzasadnił tym, iż Jego zdaniem nie może być tak, że Gmina może
uzyskać środki z zewnątrz, a Rada nie podejmuje opinii.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Taczały.
Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych.
Następnie przystąpiono do głosowania nad wyborem drogi.
Przewodniczący zadał pytanie - kto jest za tym, aby w pierwszej kolejności
przystąpić do budowy drogi:
1) Wola Książęca - Wysogotówek ? - "za" głosowało 8 radnych,
2) Twardów - Racendów?  - "za" głosowało 6 radnych.
Następnie Przewodniczący Rady odczytał opinię w sprawie wyrażenia opinii o
wniosku Wójta Gminy o dofinansowanie budowy drogi Wola Książęca -
Wysogotówek o łącznej długości 1850 mb.
Opinia nr 1/2007 podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

ad. 13 Zamknięcie obrad.
           Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady zamknął XII sesję
Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                       Komisja Rewizyjna

                                               Przewodniczący  Józef  Szymendera - ............................

                                               Członek  Andrzej Sitnik                     - ...........................

 



 


